
 
 

 

   

   

 

     
   

   
   

  
     
      

    

 
    

  

 

Socialnämnden 
2025-02-18 
Skrivelse 

Vilken typ av boende är Skarpnäcksgården 

I Januari rapporterade Svt om den så kallade Skarpnäcksgården, se bifogad länk. 

https://www.svt.se/nyheter/lokalt/stockholm/grannar-till-skarpnacksgarden-vittnar-om-inbrott-
och-droger-i-tradgardarna 

Det är ett boende för personer med psykiska problem och personer med drogproblematik. I 
reportaget framträder en ganska problematisk bild gällande boendet. Det har också medialt 
uppmärksammats om så kallade lågtröskelboenden, där metodiken gällande behandling inte 
går ut på att försöka avbryta ett pågående missbruk. 

Vi undrar därför om den så kallade Skarpnäcksgården är just ett sådant lågtröskelboende, 
och i så fall vad är syftet med denna typ av behandling? Vi undrar i grunden vilket stöd och 
evidens finns för dylika lågtröskelboenden faktiskt är en god behandlingsform. 

Vi vill därför fråga stadsdelsförvaltningen följande: 

1. Vilken typ av boende är den så kallade Skarpnäcksgården? 
2. Vilket stöd, evidens finns för att så kallade lågtröskelboenden är en fungerande 

behandlingsform 

Tapani Juntunen (SD) 

Emelie Wassermann (SD) 
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